
RADA  POWIATU   

   w SŁUPSKU           

 

OR-II-R.0002.47.2018          

        

Protokół Nr XLVII/2018 

sesji Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 13 września 2018 roku 

 

 

XLVII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej  

nr 202 od godz. 1430. 

 

Ad. I 

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XLVII sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał wszystkich przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewnia radca prawny pan Maciej Pryputniewicz. 

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk z Wydziału  Organizacyjnego. 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 16 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady pana 

Wojciecha Krasuckiego. 

 

 

Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że porządek obrad 

przekazał radnym wcześniej do zapoznania się (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu).  Zapytał, 

czy radni mają uwagi. Uwag nie było. Przystąpił do realizacji porządku obrad sesji.            
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1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zmiany w porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał: 

    1) w sprawie zawarcia umowy z Gmina Dębnica Kaszubska na realizację zadania pn. ”Przebudowa  

         chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1200G w m. Niepoględzie (gmina Dębnica Kaszubska)” 

    2)  w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

    3)  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok, 

    4)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

5. Zakończenie sesji. 

 

Ad. IV  

Podjęcie uchwał:  

Przypomniał, że wszystkie projekty uchwał były omawiane na Komisji Budżetu i Finansów oraz 

Rozwoju Powiatu i zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 1) w sprawie zawarcia umowy z Gmina Dębnica Kaszubska na realizację zadania  

               pn. ”Przebudowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1200G w m. Niepoględzie  

               (gmina Dębnica Kaszubska)” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  zapytał, czy radni mają jakieś pytania. 

Głosów nie było.   

(projekt uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu)       

 

Przystąpił do głosowania i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk     kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 16   przeciw - 0  wstrzymał się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVII/430/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 13 września 2018 r.                              

w sprawie zawarcia umowy z Gmina Dębnica Kaszubska na realizację zadania pn. ”Przebudowa 

chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1200G w m. Niepoględzie (gmina Dębnica Kaszubska)”, 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

ppkt 2) )  w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęła autopoprawka, głosu 

udzielił skarbnik powiatu. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – wyjaśniła, że wpłynęły pieniądze na podstawie 

informacji uzyskanej z Urzędu Marszałkowskiego na zadanie, które było realizowane na przełomie  

2016/2017 roku związanego z przebudowa drogi powiatowej w Smołdzinie od granicy Wysoka,                     

w wysokości 1 730 065 zł, uchwała będzie miała zupełnie inna treść. Uchwała ta jest przedstawiona 

w autopoprawce. Nasz dług z kwoty 4 619 000,00 zł maleje do kwoty 3 503 000,00 zł.                                        
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Emisja obligacji w seriach jak było dotychczas tj. w czternastu seriach, ale wartości tych 

poszczególnych serii zmniejszają się. Od czytała autopoprawkę. 

         § 3. 1. Obligacje  zostaną wyemitowane w następujących seriach: 

1) seria wartości 200 000,00 zł, 2) seria o wartości 100 000,00 zł,   

3) seria o wartości 150 000,00 zł, 4) seria o wartości 200 000,00 zł,  

5) seria o wartości 150 000,00 zł, 6) seria o wartości 150 000,00 zł,  

7) seria o wartości 150 000,00 zł, 8) seria o wartości 300 000,00 zł,   

9) seria  o wartości 300 000,00 zł, 10) seria  o wartości 300 000,00 zł, 

11) seria o wartości 350 000,00 zł, 12) seria o wartości 350 000,00 zł,  

13) seria o wartości 350 000,00 zł, 14) seria o wartości 453 000,00 zł. 

Dodała, że jest to pokaźna zmiana, która powoduje, że nasz dług zmniejszy się, a nie tak jak zostało 

zaprezentowane zarówno w WPF jak i w proponowanym projekcie uchwały emisji obligacji  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Głosu 

udzielił radnemu Pawłowi Gonerze 

 

Radny Paweł Gonera – zapytał, czy pieniądze z emisji obligacji będą przeznaczone na wykup 

poprzednich.  

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – odpowiedziała, że na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań, w postaci kredytów i wykupu obligacji. Dlatego też, że nadwyżka operacyjna pomimo, 

że jest wysoka, ale nie na tyle, żeby móc z tej nadwyżki realizować zadania inwestycyjne w pełni                            

i całości, stąd też kolejna emisja obligacji.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze 

Radny Paweł Gonera - zwrócił uwagę, że wszystkie samorządy zadłużają się na potęgę, nie patrząc, 

ponieważ mają takie przyzwolenie rządzących i  tym się nie przyjmują. Uważa, że taka sytuacja 

kiedyś się zemści. Nie będzie udawał i nie będzie głosował przeciwko. W związku z tym, że jest                       

to rzecz normalna, chociaż nie powinna być w naszym kraju, będzie kłosował za emisją tej obligacji.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że na obrady przybył 

wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kordylas. Zapytał, czy radni mają jeszcze pytania, pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17   przeciw - 0  wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVII/431/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 13 września 2018 r.                              

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu) 
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ppkt 3) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęła autopoprawka, głosu 

udzielił skarbnik powiatu. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – wyjaśniła, że w załączniku nr 5, który dotyczy zadań 

projektów unijnych wprowadzili koszty pośrednie w projektach. Zmienia się pozycja dwa tego 

załącznika w zadaniu podniesienia jakości szkolnictwa zawodowego na terenie powiatu słupskiego, 

na terenie rynku pracy. Pod pozycja 11 tego załącznika zadanie związane „Rodzina w Centrum  – 

wsparcie systemu pieczy zastępczej w powiecie słupskim”  wzrasta wartość zadania. 

 Ponadto jak już omawiała przy obligacji, wpływ środków z Urzędu Marszałkowskiego w kwocie  

1 730 065,00 zł powoduje, że obniża się deficyt i obniżają się przychody z tytułu emisji obligacji                     

z kwoty 4 619 000,00 zł na kwotę 3 503 000,00 zł, tj. o kwotę 1 116 000,00 zł. To są zmiany wiązane                

z autopoprawką.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu)       

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania.  

Pytań nie było. 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały,  

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVII/432/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 13 września 2018 r.                              

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęła autopoprawka, głosu 

udzielił skarbnik powiatu. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – wyjaśniła, że autopoprawka jest związana                                       

z wprowadzeniem do budżetu środków, które wpłyną z Urzędu Marszałkowskiego na zadanie 

związane z przebudową drogi powiatowej w Smołdzinie od granicy Wysoka w wysokości 1 730 0 65 

zł. Tym samym obniża się kwota długu, kwota przychodów i rozchodów w poszczególnych latach 

WPF. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu)       

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania.  

Pytań nie było. 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały,  

zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 
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podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XLVII/433/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 13 września 2018 r.                              

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

Ad. V 

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został wyczerpany. Zamknął XLVII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym                   

i wszystkim obecnym za udział w obradach.  

 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  13.09.2018 r. stanowi 

zał. nr 12 do protokołu) 

      

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na płycie DVD oznaczone Protokół                             

Nr XLVII/2018 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 13 września 2018 roku i przechowywane jest 

przy protokole w Wydziale Organizacyjnym. 

 

zakończenie godz. 1445 

          Przewodniczący Rady 

                 Jan Olech 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


